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Beste Raadsleden van de gemeente Winterswijk en burgers,

Mijn naam is Grada Boschker, zowel beroepsmilitair als topsportster geweest en nu 
zelfstandig onderneemster in de sport. Gezondheid en rechtvaardigheid gaan mij aan 
het hart waardoor ik niet anders kan dan inspreken over Sustainable Development. Een 
door de machtigste bedrijven gestuurd programma. 
Onlangs bekeek ik de vergadering van de 8terhoekraad en verbaasde me hoe ‘makkelijk’ 
politieke partijen meestemmen in door deze bedrijven geschetste ‘idealen’ en hun 
oplossingen. Slechts 2 partijen gaven aan niet mee te gaan met het Uitvoeringsplan 
2025, waar ook naar hun zeggen: heel veel sturing richting de Sustainabel doelen 
instaan. 

Zoals beide partijen aangeven: Waarom zou de VN hier in de Achterhoek ons beleid 
moeten sturen! Hebben we dat bedrijventerrein in Winterswijk nodig? Willen wij meer 
industrie ten koste van natuur? NEE. Een beter fietspad rondom Aalten graag, maar daar 
hebben we de VN bemoeienis niet voor nodig toch? 

Waarom toch zoveel belang bij dat bedrijventerrein? Om die vraag te kunnen 
beantwoorden neem ik u mee naar de oorsprong van Sustainable Development in 1987. 
Toen hiervoor een 1e aanzet gedaan werd door een multimiljardair genaamd Rockefeller. 

Hij financierde de World Commission on Environment and Development om een 
rapport voor ‘onze gezamenlijke toekomst’ te schrijven. Welke 5 jaar later in 1992 
gepresenteerd werd als zijnde Agenda 21. 

2 essentiële details: 1. Deze machtigste oliemagnaat tevens eigenaar van big Farma 
financiert géén plan welke zijn eigen belangen niet dient. En 2. Hadden we in1987 al een 
klimaat probleem? Nee! Volgens diverse magazines kwamen we net uit een kleine ijstijd! 
Moge het duidelijk zijn dat daarna natuurlijkerwijs altijd opwarming plaatsvindt! ….. 
Enfin, Na deze Agenda 21 presentatie, richtte de net verse President Bill Clinton, 
onderdeel van dit netwerk, in 1993 de Presidents Council on Sustainable development 
op. Hierin namen door de VN opgerichte NGO’s plaats, grote chemische en vervuilende 
bedrijven en hooggeplaatste politici. 
Een groep mensen die geld en macht verkreeg middels onnatuurlijke, gemanipuleerde, 
bewerkte en/of chemisch produkten. Meesters in lobby-en. Wat ook blijkt uit het feit dat 
sindsdien natuurlijke produkten steeds verder op de achtergrond verdwenen. Met alle 
gevolgen van dien. Niet de meest geloofwaardige groep mensen als het gaat om 
wereldverbetering. 

Dit verder afnemen van ‘natuurlijke’ zaken is terug te zien in de SDG targets 



SDG 1: Geen armoede.
In plaats van een betere verdeling van rijkdommen, sturen zij ons richting digitaal geld
en een CO2 budget, waarvoor CO2 natuurlijk wel eerst tot product of probleem gemaakt
moet worden. 

SDG 2: Geen honger …. 
In plaats van financieringen om tot gezondere gronden te komen …. stuurt men aan op 
uitkopen van onze boeren omwille van niet uit te leggen depositie waarden. 

Belangrijk detail: de bij deze Council aangesloten miljardairs financieren en sturen onze 
universiteiten. The Bill and Melinda Gates foundation financiert onze landbouw 
universiteit in genetica. Als, gelet op toekomstvisie 2050, onze boeren straks bijna allen 
weg zijn, zullen we de genetische produkten van deze miljardair, tevens hoofd 
financieerder van The Gavi Vaccination Allianz welke letterlijk zegt 14 van de 17 doelen 
te realiseren middels genetische mRNA vaccins, wel moéten eten. 

Ten slotte en dan rond ik af 

Sustainable Development zoals zij het zien kent 2 hoofddoelen. 

Enerzijds: Creëren van Grote Megalomane regionen waar zoveel mogelijk mensen
bij elkaar gepropt worden die door de uitrol van en koppeling aan High tech in alles
gecontroleerd zullen worden, en …. in omgeving Winterswijk zullen werken in de
geplande elektrische recycle industrie, waarvoor dat bedrijventerrein, zoals gesteld in
het voorontwerp Nota Ruimte. 

Anderzijds: Het Wildlandsproject. Gebieden waar wij straks niet meer welkom zijn, 
waar al die bosbranden en overstromingen waren en nog zullen komen. 

Deze informatie is niet moeilijk te vinden, nota bene op hun eigen websites. 

Ik kán niet anders dan opstaan in verband met alle en nog te komen gevolgen die deze
Agenda voor onze omgeving, onze natuur én cultuur, onze boeren en andere banen,
onze normen en waarden, onze gezondheid, de vorming van eigen zienswijzen, privacy
en alle andere gevolgen waar niet over gesproken wordt heeft. En u mee instemt. 

23 januari wordt er in Winterswijk een eerste transparante informatie avond 
georganiseerd voor iedereen die wil weten wat deze machtigen met onze omgeving en 
onze toekomst van plan zijn. En ik hoop dat u zich ook aansluit om zich breder te laten 
informeren. 



2024-12-19 Inspreektekst deel I Geschiedenis SDG

Beste, raadsleden en medeburgers.

Mijn naam is Ans Lammers.

Ik ben een bezorgde burger, daarom wil ik het graag met u hebben over het Nederlandse 
regeringsbeleid, en daaraan gekoppelde gemeentelijke visies voor 2025, die vol staan 
met Sustainable Development doelstellingen (SDG’s) afkomstig van de Verenigde 
Naties. 
Waarom wil de VN toch zo graag doordringen in onze lokale politiek? 

Om een beter zicht te verkrijgen op een mogelijk antwoord, geef ik een beschrijving van 
de herkomst van de SDG’s en de belanghebbenden die hier een rol in hebben gespeeld. 

In 1973 werd de Trilaterale commissie opgericht. Hieraan namen zowel de Rockefellers 
als Bill Clinton deel….. 

1. 

samen met leidende industriëlen van machtige multinationals. 
De Trilaterale commissie werd het observerend en toezichthoudend orgaan van….. de 
VN en hierdoor werden grote multinationals koersbepalend binnen de VN. 

In 1993, stelde president Bill Clinton de Presidents Council on Sustainable 
Development in, met als doel politici, relevante NGO’s en big business meer samen te 
laten werken ten behoeve van “duurzaamheid”. 
In dit Council namen o.a. multinationals zoals Enron, General Electric, Dupont, Sony, 
IBM, en Siemens zitting. 

Deze koersbepalende multinationals stelden hun eigen foundations in. Denk b.v. aan de 
Clinton-foundation, de Rockefeller-foundation, de Bill en Melinda Gates-foundation en 
de Rotschild foundation. En…. zo schrijft de VN op haar site, zij spelen een prominente 
rol bij de totstandkoming van de SDG’s. 
Dit wordt zichtbaar middels door hen opgerichte lobbyclubs, die in het belang van deze 
grote multinationals, trainingen en kennis aan o.a. overheden en universiteiten 
aanbieden. 

De hieruit ontwikkelde verdienmodellen werden een integraal onderdeel binnen het 
beleid van verscheidene landen en universiteiten. 
Een voorbeeld: de TU van Delft heeft een nauw contact met Siemens en zet zich in voor 
onderzoek naar SMART dat afkomstig is van …. Siemens. 
Een ander voorbeeld: de in 1992 gehouden Earth Summit in Rio d’ Janeiro, waarbij Ruud 
Lubbers zonder overleg met de 2de kamer de agenda voor de 21ste eeuw heeft 
ondertekend. 
Dit markeert de toenemende samenwerking van multinationals met leden uit ook onze 
nationale politiek. 
En het familiebedrijf van zijn broer verdiende later, als gevolg hiervan, miljarden aan de 



 
Helaas betekent dit niet automatisch dat het op deze wijze bepaalde lokale beleid voor
ons, de burgers en de planeet waarop wij leven, de beste keuze is. 

I ga afronden….. 

Via dit inspreken heb ik óók namens Burgersvragen.nl geprobeerd, een gedeelte van
de 
geschiedenis van de het tot stand komen van de SDG’s, in de huidige vorm aan u en
de 
burgers in onze gemeente duidelijk te maken. 

Voor meer info zie de website van Burgersvragen.nl Afsluitend wijs ik alle mensen die

dit inspreken hebben gevolgd en ook daarbuiten, 
graag op de mogelijkheid de ontmoetingsavond m.b.t. de SDG’s, die door 
Burgersvragen.nl wordt georganiseerd, bij te wonen. 
Dit wordt op donderdag 23 januari 2025 gehouden in de Whemer hof te Winterswijk. 
Aanvang 19:30 uur. U bent allen van harte welkom. 

Ik dank u voor uw aandacht. 
Zijn ernog vragen….. 

Om daar gelijk op in te springen, omwille van de tijd….. ik denk dat er best vragen bij u 
rijzen…..laten we daar samen in een goed gesprek tijdens de infoavond in de 
Whemerhof, het erover hebben. 

bouw van windturbines. 

Zo huurt ons kabinet onderzoeksbureaus in die voornamelijk onderzoek doen naar, en 
lobbyen voor, de mogelijkheden van grote multinationals. 
Let wel, betaald met ons belastinggeld. 

Een voorbeeld: 
Het Nederlandse bedrijf Batenburg SMART systems werkt voor eigenaar Siemens. 
Batenburg installeert (bedrijfs)applicaties om systemen SMART te krijgen, zodat, ál onze 
data, en de verdiensten hieruit, in handen van Siemens komt. 
Realiseert u zich a.u.b. goed, dat de informatie die u ter beschikking
wordt gesteld, overwegend via lobbyclubs van multinationals afkomstig
is.
Een proces waarbij globale en multinationale belangen stapsgewijs
worden vertaald naar regionale en lokale beleidsvoorstellingen en dit
proces zal, als u ervoor kiest de SDG’s om te zetten in lokale
beleidsplannen, onomkeerbaar worden. 



Inspreektekst II 19 december 2024 Winterswijk geschiedenis.

Beste Raadsleden en medeburgers. 
Ik ben Arend Jan te Biesebeek en ik spreek in over het thema “de gevolgen van 
Raadsbesluiten n.a.v. de SDG’s 

Graag haak ik aan bij de vorige inspreekster op het punt van de SDG’s. 
Zij gaf de ontstaansgeschiedenis van de SDG’s en hun ontwikkeling naar de huidige tijd 
in een helder neergezette rode lijn weer. 

Hier wil ik wat meer vertellen over de concrete instrumenten die worden gebruikt om de 
SDG’s inhoudelijk bij u, de gemeenteraadsleden, aan te leveren. 
ICLEI.org, waar uw gemeente haar informatie over de VN gestuurde SDG 
verduurzamingsplannen grotendeels vandaan haalt, is één van die lobbyclubs van 
multinationals, NGO’s en allerlei globaal opererende foundations. 
Zij is een non-profit organisatie die door de VN in het leven is geroepen, gesponsord door 
de Clinton-Foundation en de gebruikte software is door Microsoft (Bill Gates) 
ontwikkeld. 
ICLEI.org is reeds een half jaar voor de Earth Summit in Rio d’ Janeiro (1992) opgericht, 
nog voordat Clinton president werd. De doelstelling is om de plannen van de groot-
industriëlen, zittende in de Presidents Council on Sustainable Development, regionaal 
en lokaal bij gemeenten geïmplementeerd te krijgen. 
Nadat u zich, als gemeenteraad, daartoe gecommitteerd heeft, bestaat de verplichting 
tot bekrachtiging van de SDG’s in de gemeentelijke beleidsplannen. 
De gevolgen van deze plannen zijn beperkend voor ons, de lokale bewoners. Denk 
daarbij aan de beperkingen voor de uitoefening van land- en tuinbouw. 
Of aan beperkingen voor mobiliteit en parkeergelegenheid in de dorpskernen. 
Of aan de verplichting tot aanleg van windturbine- en zonnepaneelvelden her en der in 
de gemeente. Dit is slechts een kleine greep uit het gehele scala van gevolgen uit 
eventuele bekrachtiging van de SDG’s op nationale, regionale en gemeentelijke schaal. 
U, gemeenteraadslid, neemt namens burgers beslissingen om daarin al dan niet mee te 
gaan. U stemt eventueel in met dat wat globaal en onder druk van akkoorden, wordt 
voorgelegd. 
De gevolgen daarvan, waarover u hier gedurende een aantal keren tijdens 5 minuten 
inspreektijd vanuit de bevolking terug hoort, hebben grote impact op ons leven en onze 
gezondheid. 
En het mag daarmee helder zijn, gezien mijn voorgaande uitleg, dat het inspreken door 
de burgers gedurende slechts 5 minuten in schril contrast staat met de eindeloze 
beïnvloedingsmogelijkheden die de grootindustriëlen en stakeholders op u mogen 
uitoefenen. Inderdaad, uiteindelijk via Iclei.org. 
Alleen al daarom wil ik u aanmoedigen met ons, Burgersvragen.nl, contact op te nemen 
om u over de lokale gevolgen van de SDG’s verder te laten informeren. 

1. 

....


